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Abstract (en)
[origin: US4845891A] Hardware for the closure of a door or window which is constructionally simple and functionally reliable, permitting movement
of the closure out of the frame to a parallel position and allowing horizontal shifting in this position. Lower supporting arms are pivotally mounted on
the closure and two traveling carriages are associated with the supporting arms and with an associated bearing block at the side of the closure. The
carriages are designed in mirror-image relationship, so that the carriages are movable in opposite directions by means of a differential coupling gear.

Abstract (de)
Es wird eine baulich einfache und funktionssichere Ausstellvorrichtung für einen zumindest parallelabstellbaren und in dieser Lage horizontal
verschiebbaren Flügel eines Fensters, eine Tür od. dgl. vorgeschlagen. Sie hat untere Tragarme 10, die einerseits am unteren Flügelquerholm
und andererseits an je einem Laufwagen 12 jeweils drehbar bei 11 und 14 gelagert sind. Die beiden Laufwagen 12 mit ihren Tragarmen 10 und
dem zugehörigen flügelseitigen Lagerbock sind zueinander spiegelbildlich ausgebildet, wobei die Laufwagen miteinander über ein Differential-
Koppelgetriebe 16 gegenläufig zwangsbeweglich in Verbindung stehen.
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